
Opening roofvisseizoen met een visdag op De Linge 27-05-2023  (Marco) 
 
De meeste roofvissers kijken uit naar de laatste zaterdag in mei, omdat de wormen weer terug in de 
grond kunnen en het kunstaas weer uit de tackle boxen kan worden gehaald. Naast het oude 
vertrouwde kunstaas hebben de meesten toch weer een paar nieuwe kunstaasjes aan de collectie 
toegevoegd en willen dit tijdens de opening van het visseizoen graag uitproberen. 
 
Traditiegetrouw openen wij het seizoen op De Linge en in voorgaande visdagverslagen is er al veel 
geschreven over deze mooie rivier. Elk jaar weer hopen wij op voldoende boten, zodat we alle 
opstappers een plekje kunnen geven. Op het laatste moment meldde Cees zich nog aan met een 
boot, waardoor we zelfs nog plek over hadden.  
 
Om parkeerproblemen bij de trailerhelling te voorkomen heb ik in de week voorafgaand aan de 
visdag de beheerder van de trailerhelling gebeld om te vertellen dat wij met 6 boten zouden komen. 
Volgens de beheerder was het geen probleem om voor 5 boten (de porta van Louis heeft geen trailer 
nodig) de trailers te parkeren, maar zij wist niet dat dit de opening van het visseizoen was. Daarop 
besloot zij toch maar om 08.00 uur aanwezig te zijn i.p.v. 10.00 uur, zodat zij het hek naar de extra 
parkeerruimte kon openen. Dit bleek geen overbodige luxe te zijn, aangezien de RVGérs niet de 
enigen waren die van plan waren om met de boot te komen. 
 

     
Na de gebruikelijke begroetingen van iedereen en het optuigen van de boten lag iedereen rond 09.30 
uur in het water. De meesten gaan bij de helling rechtsaf en zo ook Louis en ik en het beloofde een 
mooie dag te worden. Na eerst een paar baarsjes gevangen te hebben ving Louis zijn eerste van 4 
snoeken die dag. Op zich niet zo verwonderlijk, want hij viste met mijn favoriete Halco plugje (zwart 
met een rode kop). De meeste snoeken hebben we gevangen op een stukje steenstort in het water en 
daar vingen we tegelijkertijd allebei een mooie snoek. Ook ving ik daar nog een snoekbaars, trollend 
met een Halco plugje. 
 
 



   
 
Uiteindelijk zijn we een eind doorgevaren richting de brug en dat is met de porta nog best een end. 
Leon viste daar met Eric op snoekbaars en waren zeer succesvol met in totaal 6 snoekbaarzen. 
Voorbij de brug is er nog een mooi stuk langs een damwand en dat zag er veelbelovend uit, zoals je 
ook kunt lezen in het stukje van Robbert Jan. Ik ving daar een mooie 40+ baars, maar helaas konden 
we daar niet te lang blijven omdat we met de porta weer terug naar de trailerhelling moesten.  
Al met al een geslaagde opening van het seizoen met genoeg vis en goed gezelschap. 
Hieronder kun je nog twee leuke stukjes lezen van Robbert Jan en Mark die zelfs een meerval heeft 
gevangen vanuit zijn kajak. 

   
 

Robbert Jan: 

Voor de opening van het seizoen kreeg ik Mykel als opstapper in de boot. We vertrokken richting 
Gorinchem en trolden onder weg wat.  
 
Ik had recent een klein Alabama rigje opgedoken en heb dat 
getest. Helaas nog zonder resultaat, maar de actie was wel 
mooi. Uit gewoonte wierpen we een ingang van een haventje 
uit en al snel wist Mykel een mooie baars te scoren. Later dook 
er ook nog een snoek op zijn shad rap. Eerst bij een stenen 
kantje aan de linkerkant waar we, voordat we goed en wel aan 
de gang waren, al een snoek aan een klein plugje hadden 
hangen. Helaas niet weten te landen, dus maar weer door.  
 
Bij de afslag naar Arkel hebben we het kruispunt uitgegooid en 
wist Mykel een mooie nog donkere snoekbaars van rond de 65 
cm te landen.  



Al trollend zijn we uiteindelijk bij de brug terecht gekomen, waar Leon inmiddels alle aanwezige 
snoekbaarzen voor ons had weggevangen. Bij een uitlaatje in de Linge hebben we nog wat lopen 
werpen maar zonder succes. Dan maar naar de overkant om een damwand uit te peuteren…Dat 
bleek vandaag een goede keuze. In tamelijk ondiep water wisten we een paar mooie en sterke 
snoekbaarzen te vangen en er zeker een stuk of zes te missen.  
 

   
 
De dag was prachtig, dus we besloten de avond door te vissen. Helaas vertoont de elektro kuren, 
dus moesten we old scool ankeren. Met zo’n stuk ijzer en een lijn, zeg maar. Toen we na een 
tijdje geen vangsten hadden besloten we naar de helling te trollen. Dat ging prima, behalve dat 
we af en toe door een dik pak planten gingen, of een laag modder of zo. Raar, want het was toch 
een meter of drie diep.  



Na een paar kilometer, ontdekten we dat we dat ijzeren ding vergeten waren. Die probeerde 
onze aandacht te trekken door zich af en toe in te graven, maar dat was niet zo overtuigend. 
Bovendien waren we in een goed gesprek verwikkeld. Nadat we het anker toch maar binnen 
hadden gehaald liep de boot een stukje soepeler…. Inmiddels was het donker geworden en kond 
we de discoverlichting aanzetten. 

     
 
Mark: 
 
Met de kajak en nieuwe buitenboord motor was het best spannend om te kijken hoe dat gaat: werkt 
de besturing naar behoren, gaat het gasgeven goed, hoe is het 
verbruik, etc. Een gezonde spanning dus. Berichten in de app dat 
iedereen zo ongeveer rechtstreeks gaat, maakte dat ik ook maar 
op tijd bij de helling was. Niet als eerste, Cees was er al.  
Bootje in het water, alles monteren, toch teveel spullen weer 
mee. Plan was om te trollen met “bekend, bewezen” kunstaas, 
als dat aanslaat experimenteren met nieuwe. In de haast mijn 
pet vergeten, maar had gelukkig wel zonnebrand mee. 
 
Begonnen met wat middelmaat kunstaas en de bekende salmo 
hornet. Al vrij vlot kwam er een baarsje aan boord en even later 
zelfs al een snoekje. Mooi zo: de vis is aan en de hornet werkt 
(natuurlijk). Tijd om te experimenteren met ander en groot 
kunstaas. Maar voor de actie ook de hornet er aan gelaten. 
 
Een flinke ram op de hengel en proberen deze uit de steun te 
pakken, terwijl de snelheid er nog inzit en er een goede snoek 
aanzit, resulteerde erin dat het uiteinde van de hengel afbrak in 
de steun. Kak! De molen en rest van het handvat bleef nog prima 
werken, dus de rest van de dag zo doorgevist. Op de andere 
hengel bleef het rustig en werd het weer tijd om te wisselen.  



 
Een Nays spinnerbait met westin slim shadteez als trailer ging er aan. Na nog een snoekje en een paar 
baarsjes op de ingekorte hengel met hornet stond ik op het punt om op de andere hengel weer wat 
anders te hangen. Tot ik daar een enorme beuk op kreeg, de hengel helemaal krom. Ik dacht: dat is 
hem, dit is een metersnoek. Vis bleef diep en een goed gewicht er achter. Vis bleef echter wel heel 
diep en kwam met moeite naar boven. Even later bleek waarom: een meerval! Die heeft de 
spinnerbait gepakt, en zit goed gehaakt. 

     
 
 Okee, hoe doe je die landen? In de bek leek me geen goed idee, ik kon de kleine tandjes goed zien 
zitten. Een kieuwgreep bleek prima te werken. Na onthaken, meten en een foto mocht deze 82 cm 
lange meerval weer terug. Mijn eerste meerval. Mijn dag kon al niet meer stuk, al genoeg vis 
gevangen en de meerval was eigenlijk al de kers op de taart.  
 
Nu ging de spinnerbait er natuurlijk niet meer af. Een rustige 15 minuten later, na opnieuw 
ingeworpen te hebben, direct weer een aanbeet op de spinnerbait. Een dikke baars, van 44 cm zag er 
ook wat in!   
Inmiddels was het al middag en tijd om even rustig in de kant wat te eten en drinken. Na de lunch 
weer verder, maar was het ook al goed warm geworden en was duidelijk dat de vis er niet veel zin 
meer in had. Na een tankstop met hulp van Mykel rustig teruggevaren naar de helling.  
 
9 baarzen, 4 snoeken, 1 snoekbaars en een meerval. Prima opening, ondanks de gebroken hengel en 
de lichte zonnesteek. 
 


